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Torreds Vägforening. Verksamhetsberättelse för 2023
M e d l e m s a n t a l

Den 31 december 2023 hade TVF 225 medlemmar uppdelade på 196 permancnlboende, 9fritidsboende och 20
tomter. Fyra mastägarc har avtal med föreningen men ingen rösträtt.

Vägnät
Föreningens vägnät omfattade förra året 8964 meter. Vägarna iVA etapp 2och 3har nu kraftigt förbättrats med
nyanlagd asfalt, iår ä\en Braltäs. Det förra .schablonberäknade värdet av vägnätet var 8037 763 kr innan
upprustningen.

F ö r t r o e n d e v a l d a 2 0 2 3

Mandatperioden för st>rel.sc och valberedning är tidsperioden mellan årsstämmorna. En n\ styrelse tillträder
omedelbart efter stämman. Verksamhetsåret följer kalenderår, revisorer väljs därför kalenderars\ is och tillträder den
1januari, något haUår efter stämman.

F ö r e å r s s t ä m m a n E f t e r å r s s t ä m m a n

Styrelseledamöter; Frederic Grahn avgick som vice
ordförande men kvarstod som arbetschef t i l l årsskiftet.

Annika Borgasgård tog över posten som vice
ordförande. 1övrigt oförändrat.
Samtliga styrelseledamöter ingår iarbetsutskottet.
Suppleanter: Göran Gaveberg. Johan Lundin, Henrik
Schylström, Niclas Stenqvist och Oskar Åkerlund.

Styrelseledamöter: Thomas Lindquisl (ordförande och
arkivarie), Frederic Grahn (arbetschef och vice
ordförande), Ingemar Israelsson (sekreterare) avled pä
våren och ersattes av Nicklas Falk, Annika Borgasgärd f.
Thalenius (kassör). L.ena Olsson (webbmaster).

Suppleanter: Göran Gaveberg, Johan Lundin, Henrik
Schylström. Karl Wallroth cKh Oskar Åkerlund.
Valberedning: Karl Wallroth, sammankallande, Bodil
Schönberg.

Revisorer; Anna Eck, Magnus Holmen. Revisorssuppleanter: Anton Holm,Thomas Lager.

Valberedning: Oförändrat.

S a m m a n t r ä d e n

Föreningen hade en c.Mraslämma 2023-05-25. Stämman behandlade enbart vägföreningens möjliga hantering av de
kvarlämnadc c.xtra vägar som anlagts för att underlätta transporter under VA etapp 2och 3.
Föreningen hade sin årsstämma 2023-06-15.
Styrelsen har haft 7protokollförda styrclsemcHen.

Vägarbeten och underhåll
Vi har som vanligt utfört slaghackning av vägslänter och sopat upp flis efter vinterns halkbekämpning.
Vi ser att den tunga bygglrafiken farit illa åt 'forredsvägen från byggområdet till Spårhagavagen.

VA etapp 2och 3.
Entreprenören har lämnat vårt område, idag, med en prunkande vår. kan det vara svårt att föreställa sig alla schakt,
gropar tx;h jordhögar vi levat med.

Upprustning av vårt dagvattennät
Förstärkningen av dagvattennätet har fungerat väl. Del återstår dock att åtgärda ursköljningar iBolcbergsbacken och
ett upptäckt byggfusk vid Kullaviks Ibrpväg (vi har vidconimal valda delar av rörnätel). Bytet av huvudledningen
från Torredsvägen mot Veån står närmast på tur.
S k a t t e v e r k e t s m o m s - c i r k u s

Ifebruari 2022 beslutade Skatteverket all alla samfällighcter skulle momsregistrera sig. Vi skulle därmed behöva
lägga 25 %moms på årsavgifterna. För all kunna hälla årets avgifter oförändrade krävdes det en hel del pyssel av
vår kassör Annika alt hitta historiska möjligheter till samtidig momsåtervinning. -På sikt skulle vi ändå drabbas.
Efter talrika överklaganden kom sä ifebruari 2024 en helomvändning iärendet -Högsta förvaltningsdomstolen
anser all en förening som vår inte behöver belasta medlemmarnas avgifter med moms. Med andra ord kan vi behålla
vära medlemsavgifter på samma nivå som tidigare.

T a c k F r e d e r i c

Frederic Grahn slutar som arbetschef efter många års styrelsearbete, fack Frederic för alla nedblåsta träd du tagit
hand om, för gropar som fyllts, brunnar som lagats, ledningar som lagts, tvistemål vi vunnit. Inte minst din vänskap.
S l u t o r d

Vi istyrelsen vill tacka för förtroendet alt få sköta föreningens arbete.
På styrelsens vägnar, forred 2024-05-07.

'IaaKĈ^
Thomas Lindquist, ordförande 'fVF


